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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
9. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. szeptember 8-án, Nógrádon     
megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester

5 fő képviselő: Gere Zsolt, Karcag Sándorné, Kovács Ágnes, Piroska János, 
Szórágy Gyuláné

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Napirend:

1. Őszi vigalom megrendezése
Előadó: Varga Richárd polgármester

2. Községháza öreg tanács épületrész tetőjavítása
Előadó: Varga Richárd polgármester

3. Tóth Istvánné részére elhelyezés biztosítása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat volt: 82/2020.(IX.8.) - 84/2020.(IX.8.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt

Zárt ülés nem volt. 
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Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
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Szórágy Gyuláné

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Varga Richárd polgármester üdvözölte a jegyzőt, és a megjelent képviselőket. A jelenléti ív alapján 
megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt megnyitotta. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a 
rendkívüli ülést az Őszi vigalom megrendezése, a községháza öreg tanács épületének tetőjavítása, 
valamint Tóth Istvánné részére elhelyezés biztosítása miatt kellett összehívni. A polgármester ezután
javaslatot tett a napirendi pontok megtárgyalására.
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Szórágy Gyuláné és Karcag Sándorné 
képviselők személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.

Napirend:

1. Őszi vigalom megrendezése
Előadó: Varga Richárd polgármester

Dr. Kovács István levele csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Dr. Kovács István háziorvos levélben keresett meg bennünket, melyben javaslatot tett arra, hogy az őszi 
vigalom rendezvény ne kerüljön megtartásra. Indoklásként elmondta, hogy a napi esetszám szaporodik,
a járványügyi helyzet súlyosbodik. Egyelőre Nógrádon még nincs pozitív eset, ezért kéri, hogy tegyünk 
meg mindent annak érdekében, hogy ez így is maradjon. Át kell gondolni, hogy meg kívánjuk-e tartani a 
rendezvényt, vagy csak az egyik napját megtartani. 500 fő alatt külső helyszínen lehet rendezvényt 
tartani. Szerződések vannak már kötve előadókkal, pályázati pénzt is akarunk ide felhasználni, de azt át 
lehet csoportosítani. A főzés nagyon veszélyes, főként idősek szoktak lepényt készíteni, ezt most nem 
szabad kockáztatni. 

Gere Zsolt képviselő:
Azt is mérlegelni kell, hogy ha esetleg egy pozitív eset kiderül, akkor sokan karanténba kerülhetnek. 

Kovács Ágnes képviselő:
Az iskolában is nagyon félnek, hogy ne legyen újra digitális oktatás. 
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Karcag Sándorné képviselő:
Mindenképpen rajtunk képviselőkön csattan az ostor, ha lesz rendezvény azért, ha elmarad, akkor pedig 
azért. A főzés nagyon veszélyes, főként idősek szoktak lepényt készíteni, ezt most nem szabad 
kockáztatni. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
Ha nincs főzés, nem jönnek az emberek, akkor nem érdemes semmit megtartani a rendezvényből. 

Piroska János képviselő:
Az egyik érem azt mondja, hogy legyen, a másik, hogy ne. Ha bármi baj lesz, a felelősség bennünket 
terhel, én nem akarok részt venni.

A jelenlévők ezután beszélgettek arról, hogy esetleg mit kellene lemondani, a rendezvényt hogyan 
lehetne biztonságossá tenni.
Az az álláspont alakult ki, hogy a kisebb rossz az, ha nem lesz megtartva a rendezvény. A megkötött 
szerződések ügyében a polgármesternek tárgyalnia kellene.

Gere Zsolt képviselő:
Szerintem az a kisebb gond, ha most felvállaljuk, hogy nem lesz rendezvény. 

A testület a napirenddel kapcsolatban 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a következő 
határozatot hozta:

82/2020.(IX.8.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a kialakult vírushelyzet miatt 
úgy döntött, hogy nem kívánja megtartani a 2020. szeptember 26-27-re tervezett Őszi 
vigalom rendezvényt. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy erről adjon ki tájékoztatást. Felkéri továbbá, 
hogy tárgyaljon az előadások és koncertek elmaradásáról, esetleges átütemezéséről 
azokkal, akikkel már szerződéskötés történt. 

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

2. Községháza öreg tanács épületrész tetőjavítása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Tegnap kiküldésre került két árajánlat az öreg tanács tetőszerkezetének javításával kapcsolatban. Leesett 
egy tégladarab az épületről, én rögtön hívtam a tetőfedőket, nézzék meg. A kéményt rögtön le kellett 
bontani. Ugyanakkor a tető beázik, így a nemzetiségi önkormányzat sem tudja megkezdeni a felújítási 
munkálatokat az épületben. 

A képviselők az ülés előtt megtartották a szemlét.

Piroska János képviselő:
Én azt kérem, hogy a polgármester kérjen be ajánlatokat és hogy egyben minden meg legyen csinálva, 
szép legyen, ne kelljen máskor újra ezzel foglalkozni.

Többen egyetértettek a képviselő által elmondottakkal. 
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A testület a napirenddel kapcsolatban 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a következő 
határozatot hozta:

83/2020.(IX.8.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a Femaflór Kft. öreg 
tanács épület udvar felőli részére vonatkozó tetőfelújításra adott 859.257 Ft-os 
ajánlatát. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az öreg tanács épületrész utca felőli 
tetőjavítására is új cseréppel kérjen be ajánlatot, valamint a toronyrész felújítására is. 
A beérkezett ajánlatokról soron kívül tájékoztassa a képviselő testületet és a munka 
elvégzéséről intézkedjen.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

3. Tóth Istvánné részére elhelyezés biztosítása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Varga Richárd polgármester:
Tóth Istvánné zenetanár megkeresett és segítséget kért arra vonatkozóan, hogy heti három alkalommal 
biztosítsunk részére szállást, mert nagyon későn végez és nem tud hazajutni főleg a téli időben. Én a 
civil házra gondoltam, de várom a képviselők javaslatait. Berendeznénk, megkérdeznénk őt mire van 
szüksége.

Szórágy Gyuláné képviselő:
Mi szoktuk hazavinni őt a kórus próbái után, mert nagyon rossz a közlekedés oda, ahol lakik. Javaslom, 
hogy kapjon helyet, mert a Búzavirág kórussal is foglalkozik, mint zenetanár.

Elhangzott, hogy havi 5.000 Ft-ot fizessen rezsihozzájárulás címen és hogy rendezze a civil ház 
környezetét. 

Kovács Ágnes képviselő:
Ez az utolsó tanéve, nyugdíjba megy. Támogatom, hogy a Civil házban adjunk neki egy szobát.

A képviselők ezután megbeszélték a meghozandó határozat tartalmát.

A testület a kérelmet támogatta és egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a 
következő határozatot hozta:

84/2020.(IX.8.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy Tóth Istvánné zenetanárnő részére 2020. október 1-től 2021. június 15-ig 
biztosítson a Civil szervezetek háza épületben lakhatásra egy szobát és hozzá 
kapcsolódó vizesblokk használatot. A használatért cserébe Tóth Istvánné havonta 5000 
Ft rezsihozzájárulást köteles megfizetni. Ezen túlmenően a Búzavirág kórus részére 
betanítást és zenei kíséretet nyújt. Továbbá köteles biztosítani a Civil szervezetek háza 
környékének gondozását (járdák folyamatos takarítása, hulladéktároló edények 
kiürítése)
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Tóth Istvánnéval a helyiséghasználatra 
vonatkozóan a megállapodást a határozatban foglaltak szerint kösse meg. 

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester
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Napirend utáni hozzászólások:

Karcag Sándorné képviselő:
A hagyományőrző klubban felmerült, hogy szeretnének egy tárolót, ahová be tudnának pakolni az 
üstházakat, katlanokat stb. Azt a 100.000 Ft-ot, amit működési támogatásra kaptak, padokat szeretnének 
lefesteni, tehát tároló építésére már nem marad pénz. 

Varga Richárd polgármester:
Szerintem a padok felújítását hagyják, azt mi megoldjuk. Kérném az elnököt, hogy írja le, pontosan 
milyen elképzelésük van, mekkora tárolót szeretnének kialakítani. 

A képviselők több lehetőséget is felvetettek a tároló építésére vonatkozóan. 

Kovács Ágnes képviselő:
Nem lehetne megkeresni a Nógrád Volánt azzal a kéréssel, hogy sűrűbben járjanak a buszaik Rétságra, 
ugyanis reggel 7-kor van busz, utána pedig csak délben a körzetközpontba, ahol ügyeket kell intézni és a 
rendelőintézet van. 

Varga Richárd polgármester:
Írunk nekik ez ügyben. 

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Varga Richárd polgármester megköszönte az aktív részvételt 
és az ülést berekesztette.

k.m.f.

Varga Richárd Árpásné Schlenk Judit
polgármester jegyző

Karcag Sándorné Szórágy Gyuláné
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő


